
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, е-таП: (п1о@50Йасоипс!1.Ьй, Ьйр://\л/уууу.5оЯасоипсП.Ь§

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №58

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 26.10.2021г. от 10:00 часа

Днес, 26.10.2021Г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 11 гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК66-9842/20.10.2021г. относно неразпределени средства 

от Направление 7: "Мобилност" на Столична програма "Култура"- 2021г. с вносител 
Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
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По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК66-9879/21.10.2021г. относно допускане на паралелки от I до 
XII клас под минималния брой ученици за учебната 2021/2022 г. в общинските училища 
на територията на Столична община с вносител Мирослав Боршош, зам.-кмет на 
Столична община.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-14046-(1)/11.10.2021г. относно премахване на 
съществуваща сграда - детска градина № 158 "Зора" и приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на нова детска градина в УПИ II - за детска градина, кв. 13, м. НПЗ 
"Захарна фабрика" по плана на гр. София, имот с идентификатор 68134.1200.108 с 
вносител Иван Божилов - кмет на район „Илинден“.

Г-н Иван Божилов информира ПК, че настоящата сграда на ДГ №158 „Зора“ е от 
азбестови панели, което налага премахването й. Предложената ново-построена сграда, 
ползваща се от разпоредбите за намалени отстояния, ще може да приеме общо 8 групи.

Г-жа Малина Едрева допълни, че това е последната ДГ на територията на Столична 
община с азбестова конструкция. Въпреки, че сградата е санирана и безопасна, с оглед 
на амортизацията й и нуждата от нови места вариантът с построяването на нова сграда е 
по-удачен.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-15082/15.10.2021г. относно приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
проектирането и изграждането на „Пристройка за две градински групи към ДГ №183
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„Щастливо детство“ в УПИ III за обединено детско заведение (ПИ с идентификатор 
68134.704.572 по КККР), кв. 113, м. „Гео Милев“, по плана на гр. София, СО - район 
„Слатина“ с вносител Георги Илиев - кмет на район „Слатина“.

Г-н Георги Илиев информира комисията, че е прилагане на намаление отстояния при 
изграждане на пристройка към ДГ №183 „Щастливо детство“ ще се открият места за две 
нови групи в съответното УПИ.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад е вх.№СОА21-ВК08-15380/21.10.2021 г. относно приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на детско заведение с три яслени групи в УПИ ХП-СО-251, кв. 58, м. 
„Бояна“, по плана на гр. София с вносител инж. Теодор Петков, кмет на район „Витоша“.

Инж. Теодор Петков, кмет на район „Витоша“, информира комисията, че с настоящия 
доклад се предлага създаването на първата детска ясла на територията на кв. „Бояна“. 
Предвид площта на терена от 990 м2 се налага предложението за ползване на намалени 
отстояния.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-10573-(2)/15.Ю.2021г. относно безвъзмездно прехвърляне 
от Столична община на Българската православна църква на общински поземлен имот с 
идентификатор 68134.1500.2360, отреден по действащия подробен устройствен план на 
м. "жк Дружба - 1-ва част", кв. 54, за УПИ II - за църква с вносител Ивайло Цеков — кмет 
на район „Искър“.
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Г-н Ивайло Цеков информира комисията, че с решение на Столичния общински съвет 
от 2015г., собствеността върху съответната църква се прехвърля на БПЦ. Настоящият 
доклад предлага прехвърлянето на поземлената собственост на БПЦ.

1. Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение съгласно 
становище с вх.№СОА21-ВК08-10573-(2)/15.Ю.2021г. от Дончо Барбалов, зам.-кмет 
на Столична община.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-9090/28.06.2021г. относно именуване на безименна улица, 
находяща се в с. Житен, СО - район „Нови Искър“ с името „Житен клас“ с вносител 
Даниела Райчева - кмет на район „Нови Искър“.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против няма

Въздържали се няма

По т. 8 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-9093/28.06.2021г. относно именуване на улица, находяща се 
в с. Кътина, СО - район „Нови Искър“ с името „Братковица“ с вносител Даниела Райчева 
- кмет на район „Нови Искър“.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
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По т. 9 от дневния ред:
Доклад вх.№СОА21-ВК08-6281/28.04.2021г. относно именуване на безименна улица в 
СО Район "Триадица", м. "Манастирски ливади - Изток" симето „Боян Петров“ е 
вносител Димитър Божилов - кмет на район „Триадица“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 10 от дневния ред:
Доклад вх.№СОА21-ВК08-7983-(1)/11.06.2021г. относно именуване на улица, находяща 
се в гр. София, район "Студентски“, м. "Студентски град" с името на "Проф. Атанас 
Тинтеров" с вносител г-н Петко Горанов, кмет на район „Студентски“
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 11 от дневния ред:
Доклад с вх. №СОА21-ВК08-12225/27.08.2021г. относно именуване на улица в район 
"Студентски"- "Йордан Стратиев" с вносител г-н Петко Горанов, кмет на район 
„Студентски“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
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По т. 12 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-6677/12.05.2021г. относно именуване на безименна улица в 
е. Бистрица, - район "Панчарево" - Столична община с името „Калфин рид“ с вносител 
г-н Николай Гюров, кмет на район „Панчарево“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 13 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-6677-(1)/07.10.2021г. относно именуване на улица на 
територията на район „Панчарево“ с името „Теменуга“ с вносител г-н Николай Гюров, 
кмет на район „Панчарево“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 14 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-10959/02.08.2021г. относно именуване на безименна улица 
в с. Лозен, - район "Панчарево" ,Столична община с името „Димовска бара“ с вносител 
г-н Николай Гюров, кмет на район „Панчарево“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
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По т. 15 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-3332-(4)/14.07.2021г. относно именуване на улица на 
територията на район "Витоша" с името „Академик Иван Салабашев“ с вносител инж. 
Теодор Петков - кмет на район „Витоша“.

Г-н Борислав Бориславов отправи предложение от името на улицата да отпадне 
научната титла „академик“ предвид аналогичното предложение на Работната група по 
именуване.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като прави следното изменение в проекта за решение: 
Текстът в т.1, след . .гр. София, да се именува с името...“, да се чете „Иван Салабашев“.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 16 от дневния ред:
Доклад вх. №СОА21-ВК08-1317-(6)/07.10.2021г. относно именуване на номерирана 
улица "182", находяща се в район "Младост", в.з. "Американски колеж" на името на 
проф. арх. Борислав Стоянов с вносител г-н Николай Гюров, кмет на район „Панчарево“.

Г-н Борислав Бориславов отправи предложение да се премахне академичната титла 
„професор“ от името на улицата предвид факта, че се ползва друга такава - „архитект“.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като прави следните изменения в предложения проект 
за решение:
1. 1. Текстът в преамбюла на проекта за решение, след „...в.з. „Американски колеж“, на 
името на...“, да се чете „Арх. Борислав Стоянов“;
1. 2. Текстът в т.1 на проекта за решение, след „...със Заповед № 5309 от 28.8.1958г.. на 
името на...“, да се чете „Арх. Борислав Стоянов“.

Общо гласували:
в т.ч.:

10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
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По 1-ва доп. точка от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК66-9867-(1)/22.Ю.2021г. относно присъждане на званието 
"Почетен гражданин на София" на проф. Цочо Бояджиев - учен, философ, поет и 
преводач с вносители Йорданка Фандъкова - кмет на Столична община, Георги Георгиев 
- председател на Столичен общински съвет, Малина Едрева - председател на ПК по 
ОКНКМ и Венера Милова - секретар на Столична община.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Изготвил:, _______________
Дончо Христев

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Малина Едрева

Борислав 1^о|)1^лавов
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